
RO PÅ EFTERMIDDAGSTILBUD. 

 

I efterhånden mange år har eftermiddagstilbuddet til børn i 4. – 6. klasse, juniorklubberne, 

været i forvaltningens søgelys. En konsulentrapport konkluderede, at udgifterne til dette 

tilbud, som Ungdomsskolen står for, var højere end sammenlignelige kommuners tilbud og 

derfor måtte der kunne spares nogle penge her. 

I budget 2018, som i øjeblikket er til forhandling i Byrådet, er der derfor indlagt en 

besparelse på 2 mio. på Ungdomsskolen.  

SF har hele tiden kæmpet imod denne besparelse, som vil begrænse det tilbud til 

kommunens børn/unge – et tilbud der i øjeblikket fungerer upåklageligt og med et stort 

antal tilmeldinger. 

Vigtigheden af et eftermiddagstilbud i alle kommunens skoledistrikter kan efter min mening 

ikke diskuteres. 

Lad os nu en gang for alle fjerne usikkerheden om eftermiddagstilbuddets fremtid og slette 

dette spareforslag. I stedet bør alle værdsætte dette velfungerende tilbud, der medvirker til 

en tidlig forebyggende indsats for en ofte udsat aldersgruppe. 
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